
Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

16 oktober 2021 

  
Aanvang:   16 oktober om 9:30 uur 
Vergaderlocatie:  AINSI, Lage kanaaldijk 112 
(Vice) domeinvoorzitter: Mevr. Nuyts 
Domeingriffier:   Mevr. Heijboer 
  
Aanwezige fracties (9): CDA, SPM, GroenLinks, D66, VVD, SP, PVM, 50PLUS, Groep Gunther,  
  
Niet aanwezige fracties (6): SAB, PVV, Liberale Partij Maastricht, PVDA, Groep Maassen, Groep 
Alexander Lurvink,  
  
Aanwezige domeinleden (17): Willy Quaaden (CDA), Nol Beckers (CDA), Ria Makatita (SPM), Imgriet 
Habets (SPM), Jos Boelen (SPM), Saskia Hermens (GL), Marlise Korsten (GL), Harald Barendse 
(D66), Guido Mertens (D66), Nicky Beckers (VVD), Michel Severijns (VVD), Siem Verkoijen 
(VVD) vervanging van Jurgen van Heertum (VVD),  Ariane Schut (SP), Jo Smeets (Partij Veilig 
Maastricht), Alain Garnier (Partij Veilig Maastricht), Willy Bronckers (50PLUS), John Gunther (GG). 
  
Aanwezig college: 
Wethouder Krabbendam  
  

1. Opening (door mevr. Nuyts) 
De voorzitter opent de stadsronde over het bijstellingsplan van Transformatie ENCI gebied in 
de domeinvergadering fysiek. Zij legt kort het programma uit. Er volgt eerst een ambtelijke 
presentatie, waarna iedereen inhoudelijke vragen kan stellen. Vervolgens kunnen de 
aanwezigen inwoners vanuit de stad bijdragen meegegeven aan de raadsleden ten behoeve 
van hun voorbereiding/ beraadslaging 2 november én voor de raadsvergadering van 9 
november. Zij introduceert Paul ‘t Lam als externe gespreksleider. 
  

2.     Stadsronde: Bijstellingsplan Transformatie ENCI gebied (onder begeleiding van Paul ‘t Lam) 
Onder leiding van Paul ‘t Lam nemen de domeinleden kennis van een korte inleidende 
ambtelijke presentatie. Er volgen legio inhoudelijke vragen over o.a.: het bedrijventerrein, de 
oven, het opheffen van de stichting Some en het inrichten van een stuurgroep, betaald 
parkeren, de exploitatiebegroting van Natuurmonumenten, de noodzakelijke investeringen 
van Natuurmonumenten, eventuele subsidies van de provincie, de leegstaande gebouwen, 
en de mogelijkheden van vervoer over water. Er worden ook een aantal vragen gesteld over 
de volgordelijkheid en het proces vanwege twee lopende onderzoeken over het wel of niet 
toekennen van de status van een rijksmonument. Ook wordt er aandacht gevraagd voor het 
wel of niet aanwezig zijn van vervuilde grond en of asbest en de stikstofproblematiek. 
 
De volgende twee afspraken worden gemaakt: 

 Natuurmonumenten zorgt voor een overzicht en detaillering van de exploitatie van 
250.000 euro. 

 Natuurmonumenten zorgt voor een overzicht van het geld dat ENCI apart heeft 
moeten leggen (als investering) voor de ontwikkeling van groeve en wat de staat 
daar nu van is. Het beheer van dit geld is van de provincie overgegaan naar 
Natuurmonumenten. 

 
 



  
  

Vervolgens volgt de inbreng uit de stad. Er volgt een levendig gesprek waarbij aandacht 
gevraagd wordt voor o.a. een verkeersplan, de rol van Some en de samenwerkingsverbanden 
waarbij gevraagd wordt of de gemeente de regie wil voeren, de mogelijkheden activiteiten te 
organiseren in de groeve, een route te zoeken om maakindustrie op deze unieke locatie een 
plaats te geven, te voorkomen dat er door een externe partner andere plannen worden 
ontwikkeld, industrieel erfgoed en de educatieve mogelijkheden.  
 

3.     Conclusie (door voorzitter mevr. Nuyts) 
De domeinvergadering adviseert, de stad gehoord hebbende, om het raadsvoorstel door te 
geleiden en te behandelen in de domeinvergadering fysiek op 2 november. Het staat 
geagendeerd voor de raadsvergadering van 9 november 2021. 

  
4.     Sluiting (door voorzitter mevr. Nuyts) 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 12:00 uur de vergadering. 
  
Er volgen een aantal huishoudelijke zaken om de aansluitende wandeling goed te 
organiseren. 

 


